
Zápis z 3. sch ůze Výkonného výboru RC Autoklubu ČR 
konané dne 20.9.2012 v Mod řicích – restaurace u Trávní čka 

 
Přítomni: Jan Sonntag, Petr Pavlát, Dušan Bayer, Drahoš Hejtmánek, Martin Kubička, Radoslav Bok, 
Zdeněk Kapička, Zdeněk Beneš, Vladimír Šeliga, Jaroslav Ochoc 
Omluveni: Radek Třešňák  
 
 
Program: 

1. Stav financí RCAČR, fa EFRA, úhrady klubů a členů, info k dluhu p.Krylla 

2. Účast jezdců na ME za jiný stát 

3. Zprávy předsedů sekcí o průběhu sezony, rezignace předsedy sekce Rally Scale 

4. Prezentace RCAČR na výstavě Model Hobby Praha 2012 

5. Příspěvky na poháry 

6. Ostatní 

 

Ad. 1) Ekonomika RCAČR byla v červnu převzata od paní Fialové a předána novému účetnímu. Ten 
zpětně prochází evidenci a přichází na spoustu chyb, které se musí narovnat. V účetnictví je z roku 
2010 neuhrazená/pouze částečně uhrazená jediná přijatá faktura za účetní služby paní Fialové – s výší 
fakturované částky RCAČR nesouhlasí a doplácet ji nebude. Existují i pohledávky/neuhrazené faktury 
z dřívějších let: nejvyšší jsou v součtu ze strany klubu RC Autoklub Praha ve výši 22.098,45 Kč – tyto 
pan Opl, dle jeho vyjádření, uhradil p.Kryllovi hotově bez dokladu. VV se usnesl, že si zajistí písemné 
potvrzení p.Krylla o uznání i tohoto dluhu vůči RCAČR. Další neuhrazené faktury klubů byly 
projednány s přítomnými zástupci dotčených klubů, nepřítomni budou písemně osloveni. 
Faktury přijaté od EFRA jsou všechny uhrazeny, je potřeba vykomunikovat dobropis za včas zrušené 
licence a startovné za ME „B“ Monako – úkol pro Drahoše Hejtmánka a Jana Sonntaga. 
Za letošní rok jsou všechny závazky klubů a členů uhrazeny. 
Prezident RCAČR Jan Sonntag informoval VV o stavu plnění rozsudku nad p.Kryllem – splátky dluhu 
neplatí, v současnosti je pohledávka ve výši 295.863,- Kč. 
 
Ad. 2) VV se svou většinou vyjádřil zamítavě k účasti členů RCAČR na ME jako reprezentantů za jiný 
stát. VV připraví podklad pro projednání této otázky Valnou hromadou a případnou úpravu Stanov 
RCAČR. Výsledek hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1. 
 
Ad. 3) Všichni předsedové sekcí přednesli své zprávy o průběhu sezony: 

Zdeněk Beneš za sekci Electric Track kladně vyhodnotil vysokou účast jezdců na závodech 
MČR a informoval o výsledcích reprezentantů. 

Petr Pavlát za sekci Rally Electric 1:10 informoval o počtu uskutečněných závodů a mírnému 
nárůstu jejich účastníků a o plánech na příští rok. 

Zdeněk Kapička za sekci Off Road 1:8 seznámil VV o snižujících se počtech účastníků závodů 
MČR a přednesl zprávu o výsledcích reprezentantů na ME „B“ a „A“. 

Martin Kubička za sekci Large Scale Off Road rovněž informoval o snižujících se počtech 
startujících na závodech MČR a o možných důvodech vedoucích k tomuto stavu. Všechny závody 
seriálu byly odjety. 

V sekci On Road IC Drahoslav Hejtmánek oznámil úspěšné absolvování všech závodů seriálu 
vypsaného na letošní rok. Jediným reprezentantem na ME byl na „A“ Jiří Vyšín. 

Radoslav Bok za sekci Electric Buggy informoval o počtech účastníků závodu RCAČR a na ME. 
Byl projednán doplatek Radka Fleka za licenci a startovné na ME, kterého se nezúčastnil – faktura 
bude zaslána klubu AMK – RC Blansko. 



Dušan Bayer za sekci Large Scale On Road kladně vyhodnotil účast na závodech RCAČR a 
vyzdvihl výsledek Martina Bayera na ME ve Španělsku, kde se mu podařilo obhájit titul Mistra Evropy. 

VV obdržel písemnou informaci Radka Třešňáka za sekci Rally Scale, který informoval o své 
dlouhodobější nemoci a neschopnosti aktivně vést sekci Rally Scale. Protože se žádný jeho nástupce 
nenašel a nikdo nemá chuť pokračovat konstatoval Radek Třešňák, že sekce Rally Scale fakticky 
zanikla, letos nejel ani jediný závod. Díky výše uvedenému Radek Třešňák tímto oficiálně oznamuje 
rezignaci na předsedu své sekce a děkuje za dlouhodobou spolupráci ve výkonném výboru všem 
členům VV. Vedením sekce Rally Scale nebyl nikdo pověřen, nový předseda nebo zánik sekce bude 
řešen Valnou hromadou. 

Prezident RCAČR Jan Sonntag vytkl některým předsedům sekcí změny pravidel v průběhu 
sezony bez uveřejnění písemného dodatku. Dále byly projednány nedostatečné aktualizace sekcí na 
webu RCAČR – pro zjednodušení práce předsedů sekcí byl kompletní aktualizací webu RCAČR 
pověřen sekretář Vladimír Šeliga s tím, že jsou mu předsedové sekcí povinni e-mailem zasílat 
pozvánky na závody, aktuality, výsledky, zápisy, fotky apod. dle pravidel včas. 
 
Ad. 4) Na výstavě Model Hobby 2012 v Praze ve dnech 27.-30.9. bude prezentovat RCAČR formou 
ukázky modelů a závodu nejen za sekci Electric Track Zdeněk Beneš se spolupracovníky. Případní další 
zájemci o účast na prezentaci z řad klubů RCAČR nechť se obrátí přímo na Zdeňka Beneše. 
 
Ad. 5) Sekcím byly po dohodě přiděleny finanční prostředky na pořízení pohárů za sezonu MČR: 

- Electric Track  : 5.000,- Kč vč. DPH 
- Electric Buggy  : 2.500,- Kč vč. DPH 
- On Road IC  : 2.500,- Kč vč. DPH  
- Off Road 1:8  : 6.000,- Kč vč. DPH 
- LS On Road  : 5.000,- Kč vč. DPH 
- LS Off Road  : 4.000,- Kč vč. DPH 
- Rally Electric 1:10 : 6.000,- Kč vč. DPH 

 
Ad. 6) Prezident RCAČR Jan Sonntag seznámil VV o jednáních s časopisem RC Cars o zlepšení 
vzájemné spolupráce. VV prodiskutoval nabídky pojištění, předsedům sekcí budou texty návrhů 
pojištění zaslány k prostudování a na další schůzi se VV k tématu vrátí. 
 
 
Termín a místo příštího jednání VV RCAČR bude upřesněn v průběhu měsíce října. 
  

          Zapsal: Vladimír Šeliga, sekretář RCAČR 


